
 
 
 
 
 
 
 
 

第一天   吉隆坡-金边                                                       (晚餐)  
集合于吉隆坡国际机场,起程前往柬埔寨-金边市.抵达波成通机场,由专业导游接往参观独立记念碑和四臂

湾等旅游景点.晚餐后，前往柬埔寨最大的国际赌场.  

 

第二天   金边-暹粒                                                   (早/午/晚餐) 
早餐后,参观波尔布罪恶馆,柬埔寨皇宫和银塔.午餐后乘车(约五个小时的车程)前往暹粒.抵达后,晚餐于当

地餐馆并欣賞文化及歌舞表演. 

 

第三天  暹粒(吴哥窟)                                                  (早/午/晚餐) 
早餐后,参观大吴哥的南城门,之后进入小吴哥的巴杨庙,空中宫殿,塔普倫殿,斗象台和悦兵台等,午餐于当

地餐馆.餐后参观周薩神殿,塔瑪儂廟,古代法院和古代聖池吴哥庙-世界七大奇观之一.傍晚时份,乘车前往

巴肯山欣赏美丽夕阳,吴哥窟美景一览无遗.晚餐于当地餐馆. 

 

第四天    暹粒-吉隆坡                                                        (早餐) 

早餐后送往机场启程回国.结束四天愉快旅程. 
 
 
 

DAY 01   KUALA LUMPUR-PHNOM PENH                                                (D)   
Meet at KLIA and depart to Phnom Penh.Upon arrival meet by our representative and transfer to 
Independence Monument and Chaktomuk River. After dinner at local restaurant, visit to Naga Resorts 
which is the Cambodia biggest International Casino.    
 

DAY 02    PHNOM PENH-SIEM REAP                                               (B/L/D)       
After breakfast, tours begin with visit to Toul Sleng museum which is displays items of the inhuman acts 
of Pol Pot, Royal Palace and Silver Pagoda. After lunch, proceed to Siem Reap by coach. This five hour 
drive will show you the diversity of the Cambodia villages and rice fields along the journey. Upon arrival 
meet and greet by the local tour guide. Buffet dinner at local restaurant with cultural show. 
 

DAY 03   SIEM REAP (ANGKOR WAT)                                                (B/L/D) 
After breakfast, visit the South Gate of Angkor Thom – Bayon, Phimeanakas, Taprohm Temple, Elephant 
Terrance and Terrance of the Leper King. After lunch, continue visit to Chao Say Devoda, Thommanon, 
Banteay Kdey, Srah Srong and the Angkor Wat - one of the seven wonder in the world. In evening, 
Continue proceed to Bakeng Hill and for sunset view and beautiful scenery of Angkor Wat. Dinner at local 
restaurant. 
 
DAY 04   SIEM REAP-KUALA LUMPUR                                                       (B) 
Bid farewell to Cambodia today. After breakfast, transfer to airport for departure flight and bringing with 
you sweet memories of an enjoyable holidays with us.   
 
  

行程顺序以当地旅社安排为准,不另行通知 

SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL GROUND ARRANGEMENT  


